
 

 

                           

  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Hans Lindberg: 
 

Ingen kan ha missat den senaste tidens medierapportering om Kinas 
Sverigeambassadör. Att Sverige kritiseras för att lägga sig i kinesiska 
angelägenheter, nu senast för att den svenska kulturministern närvarade vid 

prisutdelningen av PEN-priset, är anmärkningsvärt när Kina inte drar sig för att 
försöka påverka andra länders förehavanden. 

 
Umeå kommun har sedan mer än ett decennium ett borgmästaravtal med den 
kinesiska staden Xi’an, andra kontaktvägar in i Kina finns också. Under denna tid 

har det varit relativt lugnt i landet, men den senaste tidens strider i Hongkong 
och de nu uppblossade oroligheterna kring landets ambassadör i Sverige 

förändrar situationen. 
 
Från Centerpartiet tycker vi att det är viktigt med ett tydligt avståndstagande 

från det som nu försiggår.  
 

 
  
 

Mina frågor till Hans Lindberg är därför: 
 

1. Har kommunen (inklusive koncernen) några planerade kontakter eller 
resor till Kina? 

2. Om ja, överväger kommunledningen att bordlägga de kontakterna i 

avvaktan på att intermezzot med den kinesiska ambassadören nått en 
lösning? 
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